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Enkel fråga till kommunstyrelsens ordförande Ulf Olsson (S) 
 

För en tid sedan mottog jag och alla i denna församling en skrivelse från en tidigare anställd 

vd i Borås energi och miljö. Det beskrivs att kommunalråden och Kommunfullmäktiges 

ledamöter inte har fått full information om konsekvenserna av det nya flerfackssystemet i 

Borås stads avfallshantering. Informationen skulle ges till kommunalråden klockan 9.00 den 

14/9 2020. Vd:n ifråga blev avsatt klockan 8.00 samma dag - Han fick därför inte lämna den 

information som han hade. Detta ledde till att kommunfullmäktige och dess ledamöter 

röstade igenom ett beslut utan komplett information.  

Enligt skrivelsen från den tidigare Vd:n är kostnaden för beslutet som togs på oriktiga 

grunder mer än 1 mdkr. Borås stad hade kunnat använda sig av Eskilstunamodellen som 

innebär att man hade förfinat det system som redan fanns i Borås. Man kunde använt sig av 

nedbrytbara soppåsar i olika färger som ett bättre alternativ. Detta hade kostat 

skattebetalarna 100 mkr istället -Borås stad hade sparat 900 mkr!     

 

Med anledning av ovan har jag följande fråga till kommunstyrelsens ordförande Ulf Olsson 

(S) 

- Hur kommer det sig att kommunstyrelsens ordförande som var ytterst ansvarig för detta 

inte har informerat kommunfullmäktiges ledamöter och gett utrymme för att ärendet kunde 

återremitteras till Borås energi och miljö för vidare utredning? 

 

 

 

För Sverigedemokraterna, 

 

 

Maria Lindgren (SD) 

Ersättare, Kommunfullmäktige 


